
  

 

§ 1 Mötets öppnande, godkännande av dagordning.  Ordföranden Per Gemheden hälsade alla välkomna och  

 öppnade styrelsemötet. Dagordningen godkändes. Mötet hölls i klubbstugan med 2 meters mellanrum mellan 

deltagarna med anledning av Coronapandemin.  

 

§ 2 Val av justeringsman. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs Lars Ericson. 

 

§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll. Föregående protokoll från 200820 och extra styrelsemöte 200824 

godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Information från ordföranden.   

a. Ungdomsseglarskolan avslutad 200916. Nöjda ungdomar som gärna återkommer till våren, även villiga att  

hjälpa till med underhåll av jollarna under vintern. 3 ungdomar är intresserade SFF ungdomsutbildning. 

b. Vuxenseglarskolan succé med 32 bokade deltagare. Nettointäkt ca 25.000:-. Förmodligen 3 nya 

medlemmar. 40 medlemmar hjälpte till som funktionärer. SSF vill göra en uppföljning av arrangemanget. 

c. Pirarnas vitmålning kommer inom kort att rengöras på kommunens bekostnad inför nymålning. 

d. Mailutskick gällande rivning av bryggorna i Sjöbo under hösten. 13 medlemmar har anmält sig. 

e. Budgetplanering. Per visade och informerade om sina budgettankar inför 2021-22. Budgetarbete se § 7.  

f. Kamerainstallation har påbörjats på Rosendala och i klubbstugan Jönköping. Därefter följer 

Huskvarnahamnen och Sjöbo. 

 

§ 5 Uppföljning verksamhetsplanen, bilaga 1. 

a. Mediagruppen. Nya kameraskyltar kommer att sättas upp. Företagsevent i Sjöbo under upparbetning 

av Per och Daniel Alm i samarbete med FC Event. 

b. Rosendala. Renovering av plåthallarnas portar. Plåthus A är påbörjat och plåthus B efter vårens 

sjösättningar. 

c. Segelsektionen. Vuxenseglarskolans deltagare kommer att bjudas in till ett informationsmöte under 

hösten. ”Hur fortsätta till våren”.  

d. Ungdomssektionen kommer att bjuda in seglarskolornas deltagare att engagera sig i båtgruppen.  

e. Sjöbo. Bryggorna rivs i oktober. 

f. Bidragssektionen. Behöver förstärkas. 

g. Gemensamt. Arbetskort/Lärtimmar ska inlämnas senast 15 oktober.   

 
§ 6 Beslut 290611 om uppföljning av verksamhetsplanen kvartalsvis ändras till månadsvis. Beslutades.  

 

§ 7 Budget. Förslag från Per att Per, Jan-Erik och Lars T tillsammans tar fram prognos för 2020 och ett 

preliminärt budgetförslag under oktober för 2021 liksom långtidsprognos för 2022 för presentation på 

nästkommande styrelsemöte 05 november.   

 

§ 8  Godkännande av Marcus Damberg som kran- och traktorförare med omgående tillträde. Godkändes. 

 

§ 9  Valberedningsarbete, Per Gemheden. Styrelsen träffas och påbörjar inom kort arbetet med tillsättning av  

 sektionsledare för presentation på kommande årsmöte. Peter Fasth tillfrågas att hjälpa till med valberednings- 

arbeten för avrapportering vid styrelsemötet i november. Lars E kontaktar.   

  

§ 10 Försäljning av el till hamnplatsinnehavare/nya elstolpar i budget för 21-22. Styrelsen diskuterade frågan och 

beslutade att även nästkommande säsong erbjuda elförsäljning till de som haft det i år och ett nytt elpris 

kommer att tas fram. Diskussion med Emil Nyquist, Brandskyddsgruppen i frågan. Elförsäljning vintersäsong 

som tidigare. 
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Ej närvarande: Stefan Andell, Ralf Lilja 

Dagordning 



§ 11 Presenningsbåthus Rosendala, Per Gemheden. Styrelsen beslutade att presenningsbåthus i raderna 1-6 måste 

monteras ner varje säsong senast 31 maj för att optimera hyresutrymmet på Rosendala. Ej sjösatta båtar ska 

vara lätt flyttbara. Varje plats hyrs säsongsvis.  

   

§ 12 KPA, fortlöpande information. Systemet fungerar enligt plan. Var och en för sitt arbetskort som ska vara 

inlämnat senast 15 oktober till sektionsledare eller annan ansvarig. Bokat medlemsarbete på hemsidan 

redovisas även där senast 15 oktober. 

  
§ 13 Lärtimmar, fortlöpande information. Per informerade av vikten att vi för statistik över lärtimmar och 

inrapportering via hemsidan är viktig och en förutsättning för de bidrag föreningen har möjlighet att söka via 

Riksidrottsförbundet/Sisu.  

 

§ 14 Avrapportering Bidragsgruppen, Peder Lychou. 80.000:- i bidrag från SBU gällande nya säkerhetsbåten har 

inkommit. I övrigt inga svar ännu på inskickade ansökningar. Christoffer Baaz har påbörjat sammanställning 

av lärtimmar. 

 

§ 15 Övriga frågor.  Inga övriga frågor 

 

§ 16 Nästa styrelsemöte.  Torsdag 08 okt kl 1800 arbetsmöte enbart gällande tillsättande av funktionärer 2021 och  

nästa ordinarie styrelsemöte  05 november kl 1800. Båda i klubbstugan Rosendala.   

    

§ 17 Mötet avslutas. Mötesordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
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